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Protokół z Komisji  Rewizyjnej  

z dnia 8 marca 2012 r. 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 9.01 Przewodniczący Jan Rajchelt, powitał 

członków Komisji oraz pracowników urzędu. 

Obecni byli: 

Jan Rajchelt 

Sławomir Urbaniak 

Aleksandra Wojciechowska 

Tadeusz Lammel 

Mirosława Nowak – Skarbnik Gminy 

 Radny Rajchelt wysunął propozycję, aby dzisiejsze posiedzenie Komisji Rewizyjnej 

poprowadził radny Sławomir Urbaniak bowiem radny Rajchelt będzie dziś osobą referującą i 

jednocześnie przedstawicielem OSP, więc aby uniknąć posadzenia o stronniczość z tego 

tytułu zaproponował zmianę. 

Członkowie komisji wyrazili zgodę i Komisji przewodniczył radny Sławomir 

Urbaniak. 

Tematem posiedzenia Komisji było: kontrola wydatków funduszu sołeckiego za 2011 

rok oraz wydatków budżetowych na jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Radni otrzymali dokumenty odnośnie wydatków sołectw (wykaz stanowi załącznik do 

protokołu) - przedstawiła je Skarbnik Gminy. Radny Urbaniak zapytał  czy w ciągu roku 

zmieniają się kwoty na fundusz sołecki? Chodzi np. o zwiększenie ilości mieszkańców 

miejscowości czy ma to jakikolwiek wpływ? Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie ma 

możliwości zwiększenia kwot przyznanych na fundusz sołecki bez względu na jakiekolwiek 

kryteria. 

 Członkowie Komisji omawiali po kolei wszystkie sołectwa i ich wydatki w minionym 

roku a także zasadność ich wydatkowania. Po kolei były to: 
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• Bylin 

• Gowarzewo 

• Kleszczewo 

• Komorniki 

• Krerowo 

• Krzyżowniki 

• Markowice 

• Nagradowice 

• Poklatki 

• Śródka 

• Tulce 

• Zimin 

Członkowie Komisji wyrazili niezadowolenie z powodu wpisywania przez większość sołectw 

jako jednego z punktów wydatkowania funduszu – integracja miedzy mieszkańcami, jest to 

bowiem według nich zbyt szerokie pojęcie nie mówiące o zasadności wydanych kwot. 

O godzinie 10.15 komisja przeszła do omawiania wydatków Ochotniczej Straży Pożarnej, 

głos w tej sprawie zajął radny Jan Rajchelt jako przedstawiciel tej organizacji, poinformował 

komisję o sposobach finansowania i otrzymywanych dotacjach, z kolei pani Skarbnik 

przedstawiła członkom komisji szczegółowe zestawienie dotyczące wszystkich wydatków 

jakie ponosił budżet Gminy na rzecz OSP. 

Radny Urbaniak poprosił o szczegółowe wyjaśnienie otrzymywanych funduszy przez OSP. 

Radny Rajchelt przedstawił następujące sprawozdanie: w ubiegłym roku powinni otrzymać 

21,000 zł, jednakże w związku z faktem organizacji EURO 2012 otrzymali jedynie 18,500 zł, 

poza tym zastęp straży w Kobylnicy musiał dokonać zakupu wozu bojowego i każda z 

jednostek powiatu poznańskiego złożyła się na ten zakup, aby wspomóc kolegów. 

Jeżeli chodzi o zakupy strażaków to mogą oni dokonywać ich jedynie w sklepie 

wojewódzkim straży pożarnej. Poza tym przyznając całkowita dotację, brana jest pod uwagę 

ilość wyjazdów straży do wypadków, ilość mieszkańców, areał lasów i zabudowania wysokie 

na terenie Gminy. W związku z tym Gmina Kleszczewo przegrywa, bowiem mamy jedynie 

100 wyjazdów rocznie co powoduje mniejsze dofinansowanie, oczywiście bardzo dobrze, że 
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niema tak wielu wydarzeń, gdzie potrzebna jest pomoc straży pożarnej, ale wiąże się to z 

mniejszymi kwotami przeznaczanymi na nasze jednostki w gminie. 

W marcu każdego roku sporządzamy zamówienia na sprzęt, odzież, etc., a niestety realizacja 

następuje dopiero na przełomie października i listopada, w ubiegłym roku wskutek dużych 

zmian na rynku walutowym (zmiany w kursie franka szwajcarskiego), nie wystarczyło 

środków na zakup wszystkich potrzebnych materiałów, a niestety według regulaminu nie ma 

możliwości zmiany zamówienia po upływie marcowego terminu. 

Radny Urbaniak pytał czy oprócz funduszy, które OPS otrzymują z budżetu Gminy, 

otrzymują także pieniądze z funduszu sołeckiego? 

Radny Rajchelt odpowiedział, że owszem ale na spotkaniach sołeckich przedstawiana jest 

zawsze dokładnie informacja co strażacy chcą zakupić za przeznaczone kwoty. Radny 

Urbaniak zauważył, że w miejscowości Komorniki nie jest to niestety przedstawiane w 

sposób dokładny. 

Pani Skarbnik wyjaśniła członkom komisji że jeżeli chodzi o wynagrodzenia dla Strażaków 

biorących udział w akcjach to gmina prowadzi dokładną ewidencję (załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem dalszych pytań przewodniczący zakończył posiedzenie komisji o 

godzinie 11.20. 

Protokołowała 

Anita Pawlińska 

Przewodniczący Komisji:             Jan Rajchelt……………………………………………. 

Członkowie Komisji:                    Sławomir Urbaniak……………………………………… 

                                                       Tadeusz Lammel………………………………………... 

                                                       Aleksandra Wojciechowska……………………………… 

 


